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Interpelacia

w imieniu mieszkancow Wloclawka 30 marca 2015 r, zwr6citem sie do pana

z propozycjq budowy otwartych basen6w przy Miedzyosiedlowym Basenie Miejskim.
w udzieionej odpowiedzi poinformowar pan, ie nie'zamierza takie., jnwestycji rearizowai,
a osoby chcQce w okresie wakacyjnym skorzystac z kqpieli majq do dyspozycji kqpieliska
miejskie nad Jeziorem Czarnym iJezjorem Wikaryjskim. W lwej odpowiedzi catkowicie
pominql Pan problem z jakim zwr6cili siq do mnie mieszka6cy osiedla zazamcze, kt6rzv
podkre6lali ie korzystanie z tych kEpierisk .lest dra nich wyiqtkowo utrudnione. pisaiem
wowczas, i€ by siq do nich dostac mieszkadcy osiedla Zazamcze muszq pokonat drogq, ktora
prowadzi przez cale miasto. pan w swej odpowiedzi wlajnie zaproponowal
rm takq alternatywq.

Klub Radnych Soiusz Lewicy Demokratycznej Rady Miasta wloclawek 30 wrzeinia 2015
r. przedstawit propozycje do Bud2etu wloclawka na rok 2016 im.in. identyczne rozwiazanie,
kt6re z powodzeniem od kirku rat sruiy mieszkaricom Torunia w zakresie basenow otwartych.
Korzystajqc z budietow oraz sprawozda6 z ich wykonania dla Toruoia, w propozycjach
KR slD RM wfoclawek okreirone zostafy parametry techniczne oraz warto(c carego zadania.
w Toruniu inwestycjq tQ zrealizowano za kwotQ 1 200 000 zf. Takq rez kr /ote zaproponow:no
do budietu Woclawka na rok 2016.

Niestety w propozycji tego dokumentu przedstawionej przez prezydenta inicjatywa
Klubu Radnych SLD nie zostaia uwzglqdniona. Zaproponowano jednak zadanie
pn.,,Modernizacja i zagospodarowa nie terenu przy \liqdzyosiedlowym Basenie Mlejskim,,.
W ramach zadania ,,wykonany zostanie tor przeszk6d oraz )acuzzt,'. Na realizacie
tych,,inwestycii" przewidriano kwotq L00 000 zl.
W zwiqzku z powyisrym zwracam siq o odpowiedi na nastepujEce pytania:

. Kto i kiedy przeprowadzil analizg oraz .iakie argumenty zdecydowaly o odrzuceniu
koncepcji budowy basenow odkryrych lekkiej konstrukcji {jdentycznej
do zastosowanej w Toruniu) na terenie przy Miqdzyosiedlowym Basenie Mie.iskim?

. W kt6rym miejsc{.I na terenie przy Miqdzyosiedlowym Basenie Mieiskjm zostanie
zlokalizowane jaculzi?

r Czy bqdzie to jacuzzi odkryte? - zgodnie zapisami w Budiecie Miasta
ma bya realizowane w ramach modernizacji i zagospodarowania terenu
przy Migdzyosiedlowym Basenie Miejskim.

. W jaki sposob zapewnione zostanie bezpieczedstwo oraz odpowiednie warunki
higieniczne dla osdb, ktore skorzystajE z jacuzzi wybudowanego na terenie
przy Miedzyosiedlowym Basenie Miejskim?

. Jaki tor pr.z€szk6d zostanie wybudowany w ramach przedmiotowego zadania?
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